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Abstract (en)
The method according to the invention consists in ensuring that the missile is provided with lift wings (4) and that when launched from an aircraft in
flight, the lift wings (4) are inclined in a transverse direction in such a way that the load factor (f) has a horizontal component (fy) resulting in a lateral
displacement of the missile. In the case of a self-propelled missile which has to fly substantially horizontally at a speed (V), the lift wings (4) are then
designed such that for the speed (V) the vertical component (fz) of the load factor (f) cancels the effect of gravity. Applications to the launching of
decoy rockets and to off-aim firing. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le procédé selon l'invention consiste à prévoir que le projectile soit pourvu d'une voilure de portance (4), et qu'au lancement à partir d'un engin
en vol, la voilure de portance (4) soit inclinée transversalement, de telle sorte que le facteur de charge (f) ait une composante horizontale (fy)
engendrant un déplacement latéral du projectile. Dans le cas d'un projectile auto-propulsé devant effectuer un vol sensiblement horizontal à une
vitesse (V), la voilure de portance (4) est alors calculée de telle façon que pour la vitesse (V), la composante verticale (fz) du facteur de charge (f)
annule la pesanteur. Applications au lancement de roquettes leurres et au tir en dépointage. <IMAGE>
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